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Toezeggingen 

 

Toezeggingen 

T 2017-05-29 Project M2A 

Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de raad toegezegd na iedere aanbesteding 
van de serie van 6 aanbestedingen m.b.t. de ICT/M2A. 

Portefeuillehouder: Yasemin Cegerek 

Kwaliteit 

Met memo ari 2021-120 is de informatie over Q3 verstrekt. Q4 wordt eind februari 
2022 verwacht. 

T 2018-02-20 Servicenormen 

5-3-2018: Burgemeester de Graaf heeft toegezegd dat 1 x per jaar door de organisatie 
een update aan college en raad wordt voorgelegd m.b.t. de evaluatie van de 
servicenormen. 

Portefeuillehouder: Jan Willem Wiggers 

Kwaliteit 

Tot de zomervakantie 2021 zijn gesprekken met de OR gevoerd omtrent het opnemen 
van de telefoongesprekken voor kwaliteitsdoeleinden. Nu het besluit hierover is 
genomen kan afronding van de evaluatie 2020 plaatsvinden. De bespreking van de 
evaluatie in de commissie is, in verband met capaciteitsproblemen, opgeschoven naar 
februari 2022. 

T 2019-02-04 Vitaal Platteland 

Naar aanleiding van de toelichting in het verslag van 14 januari is gevraagd van de 
gemeente in dit verband doet. De wethouder heeft toegezegd nar de ontwikkel- en 
subsidiemogelijkheden te kijken. 

Portefeuillehouder: Stephan Nienhuis 

Kwaliteit 

De opgave Vitaal platteland nemen we op in de omgevingsvisie, die in  2022 door de 
raad wordt vastgesteld.. 

T 2019-07-16 Kaderstelling initiatieven verduurzaming 

Tijdens de raad op 16-07-2019 is afgesproken dat de discussie over kaderstelling 
initiatieven verduurzaming meegenomen wordt naar de Klankbordgroep Omgevingswet. 
Inmiddels is dit al bij de voorzitter en de vertegenwoordigers van de projectgroep 
geadresseerd. 

Portefeuillehouder: Stephan Nienhuis 
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Kwaliteit 

Door de corona crisis is alles wat betrekking heeft op de Omgevingswet- en visie 
vertraagd.  In de zomer van dit jaar is de concept-omgevingsvisie aangeboden. 
Tegelijkertijd is het proces voor een lokaal uitnodigingskader voor energie opgestart. 
Het procesvoorstel is aan de gemeenteraad voorgelegd en het uitnodigingskader zelf is 
eind 2021 gereed. Omgevingsvisie en uitnodigingskader zijn op elkaar afgestemd. 

T 2020-04-07 Toezicht besteding middelen vv WZC 

Bij de behandeling van de aanvraag gemeentegarantie door vv WZC is , in verband met 
de coronacrisis, de mededeling gedaan dat de verbouw van het clubhuis en de 
kleedgelegenheden uitgesteld wordt naar de zomer van 2021. Wethouder Berkhoff heeft 
toegezegd dat aan de hand van de jaarstukken van de vereniging toezicht zal worden 
gehouden op de besteding van middelen. 

Portefeuillehouder: Stephan Nienhuis 

Kwaliteit 

Controle gaat plaatsvinden na afloop van het verenigingsboekjaar 2021/2022.  

T 2020-04-20 Vergunningverlening schietterrein ASK 

Bij de behandeling van de beantwoording van de SV 2019-08 heeft mevr. Landman 
gevraagd of de raad betrokken kan worden bij de herziene aanvraag voor de vergunning 
van het schietterrein ASK. Hoewel de gemeente Heerde niet een specifieke rol heeft bij 
het verlenen van deze vergunning heeft de burgemeester toegezegd, wanneer er een 
nieuwe vergunning wordt aangevraagd, zij zal kijken wat gedaan kan worden en de 
vraag van mevr. Landman zal beantwoorden. 

Portefeuillehouder: Jan Willem Wiggers 

Kwaliteit 

De huidige, destijds nog door de provincie Gelderland, verleende vergunning ASK is 
gedateerd (uit de vorige eeuw!) en vanuit de toezichthouder (IL&T) en de gebruiker 
(ASK) aan vervanging/modernisering toe. 
Inmiddels wordt deze vergunning niet meer verleend door de provincie, maar door de 
inspectie Leefomgeving en Transport van het Ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat. 
Dit proces van vergunningverlening verschilt met de vergunningverlening door de 
provincie destijds, waarbij de belanghebbende gemeenten toen zienswijzen konden 
inbrengen en een formele positie in de procedure hadden. 
Dit is nu anders.  

Het IL&T heeft bij defensie als gebruiker van het terrein en bij het Rijks Vastgoed 
Bedrijf als beheerder van het terrein opgehaald waar een nieuwe of vernieuwde 
vergunning aan moet voldoen. 
Door het IL&T wordt dit opgenomen in een ontwerpbeschikking voor de 
nieuwe/vernieuwde vergunning. 
Voordat deze ontwerpbeschikking definitief wordt omgezet door het IL&T in een 
definitieve beschikking/vergunning, worden de belanghebbende gemeenten 
geïnformeerd en kunnen zij een reactie geven.  

Verwachting is dat wij in de tweede helft van 2022 worden geïnformeerd en een reactie 
kunnen geven. 

T 2020-10-12 Heerde circulair 

Tijdens de behandeling van de discussienota op 12-10-2020 heeft wethouder Cegerek 
toegezegd een circulariteitstoets en de mogelijkheid om circulariteit als voorwaarde aan 
subsidies te verbinden te onderzoeken.  
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Portefeuillehouder: Yasemin Cegerek 

Kwaliteit 

Maakt deel uit van de overdrachtsdocumenten van het college (inclusief ambtelijke 
organisatie) aan de raad. 

T 2020-12-01 Onderzoek pilot voor luiers en incontinentiemateriaal 

Door de fractie CU-SGP is aandacht gevraagd voor de extra afvalstroom bij 
gehandicapten en langdurig zieken. Wethouder Cegerek heeft toegezegd te onderzoeken 
of meegedraaid kan worden met een pilot voor luiers en incontinentiemateriaal. 

Portefeuillehouder: Yasemin Cegerek 

Kwaliteit 

We zijn in afwachting van recycling van luiers en incontinentiemateriaal.  

Op dit moment is er 1 verwerkingstechniek met een beperkte capaciteit beschikbaar en 
deze verwerkingstechniek wint slechts een deel van de grondstoffen terug. In 
CirkelWaarde-verband (een samenwerking van AfvalVerwijdering Utrecht, Circulus-
Berkel en ROVA) is met de verwerker op 1 juli 2021 een vijfjarige pilot gestart. Inzet is 
om te toetsen of de verwerkingsroute goed werkt, duurzaam is en of het voldoende 
perspectief biedt op de lange termijn.  Daarbij is speciale aandacht voor de 
verspreiding van microplastics, geuroverlast en besmetting met pathogenen of 
medicijnen.  De pilot start klein: 1.200 ton aan luiers en incontinentiemateriaal gaat 
verwerkt worden. Dit terwijl er jaarlijks in het werkgebied van AVU, Circulus-Berkel en 
ROVA 40.000 ton aan luierafval geproduceerd wordt.   

Al het luierafval dat apart ingezameld wordt, met uitzondering van de kleine 
hoeveelheid die mee gaat in de pilot, wordt verbrand in in een 
afvalverbrandingsinstallatie. Er zijn meerdere veelbelovende initiatieven, maar daarvan 
is nog niet duidelijk wanneer zij starten met verwerken. Dat betekent dat op dit 
moment het apart inzamelen van luiers en incontinentiemateriaal nog geen 
meerwaarde biedt. De verwachting is helaas dat het nog lange tijd duurt voordat er 
voldoende recyclecapaciteit  zal zijn om luiers en incontinentiemateriaal op serieuze 
schaal te verwerken.  

We blijven de initiatieven en mogelijkheden om luiers en incontinentiemateriaal te 
recyclen op de voet volgen. 

T 2020-12-21 Erfpacht MSV NOV 

Door wethouder Berkhoff is toegezegd dat een onderzoek wordt ingesteld naar het 
marktconform ophogen van de erfpacht. 

Portefeuillehouder: Stephan Nienhuis 
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Kwaliteit 

Memo ARI 2021-74 is op verzoek van de fractie D66/GL geagendeerd voor bespreking 
tijdens de commissievergadering op 13-9-2021. Er zijn zorgen omtrent het crossen op 
de geluidswal. Wethouder Nienhuis is in gesprek met de motorclub en omwonenden. 
Na het afronden van de planologische procedures zal in overeenstemming met het 
gemeentelijk standpunt uit 2012 de erfpachtcanon op basis van een onafhankelijk 
taxatierapport worden aangepast. Ook kan dan de inhoud van de 
erfpachtovereenkomst heroverwogen en eventueel aangepast worden. De 
zienswijzeprocedure voor de planologische procedure en de gevraagde verklaring van 
bedenkingen zal in de herfst, uiterlijk januari 2022 aan de raad worden voorgelegd. 

T 2021-03-08 Pump Track 

Onlangs is er een initiatief ingediend bij de gemeente m.b.t. een Pump Track. Dit is door 
2 jongeren ingediend. De PvdA heeft op 1-2-2021 gevraagd om als raad op de hoogte 
gehouden  over de voortgang en status van dit initiatief. Dit is een mooi initiatief dat 
verdient dat er serieus en goed naar de haalbaarheid gekeken wordt. De griffie heeft 
toegezegd dit verzoek op de toezeggingenlijst te plaatsen. 

Portefeuillehouder: Stephan Nienhuis 

Kwaliteit 

In verband met capaciteitsproblemen en het niet kunnen vinden van een geschikte 
locatie is dit punt doorgeschoven naar juni 2022. 


